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Cena: 5,- Kč

duben 2011

Měsíčník města Libčice nad Vltavou

Sloupek starosty
Jako každý měsíc, tak i v březnovém čísle Libčic-
kých novin, přináším postřehy z mé každodenní 
práce. Nejprve malé ohlédnutí za opravdu tuhou 
zimou. Jsme rádi, že je konečně za námi. Brzy 
začala a byla mimořádně studená. Vypotřebovali 
jsme spoustu materiálu na posyp, který nyní za-
metáme. Další text bude ale již v jarním duchu. 
Jakmile se oteplilo, začali jsme s dokončením 
rozpracovaných investic z loňska. Firma SaM a.s. 
Děčín finalizuje dostavbu bezbariérových chod-
níků v ulicích Chýnovská, 5. května a Náměstí 
svobody. Trochu jsme si na zhotovitele chodníků 
posvítili, protože nedodržel technologickou ká-
zeň a některé části díla byly zhotoveny nekvalit-
ně. Nyní SaM Děčín akci urychleně dokončuje 
a brzy dojde k předání díla. Město bylo naopak 
spokojeno s prací společnosti Silnice Čáslav a.s., 
která za velmi slušnou cenu realizovala povrch 
v ulici Pod Kameníčkem v dobré kvalitě. Mám 
radost, že byla dokončena firmou PSVS a.s. ko-
munikace Na Vrchách. Na jaře budeme Na Vr-
chách ještě dokončovat parkovací pásy a dokon-
čovací práce po obou stranách vozovky. Starosti 
nám ovšem dělá investiční akce Obnova veřej-
né zeleně v hlavních uličních osách, kde nám 
na podkladě velmi problematického projektu 
s chybami společnost Hit Flora s.r.o. provedla 
nekvalitně výsadbu stromů. Nechali jsme  proto 
vypracovat odborný znalecký posudek, který dal 
městu za pravdu, a nyní jednáme se zhotovitelem 
o náhradě škody a nápravě chyb.
Intenzivně jednáme s nájemcem koupaliště, 
který dal městu výpověď z nájemní smlouvy, 
o podmínkách jeho odchodu, abychom mohli 
včas opravit a otevřít areál pro veřejnost. 
Na městském úřadě jsme vyměnili okna a chys-
táme se na výměnu střešní krytiny. Máme za se-
bou nádherný masopust a chtěl bych poděkovat 
všem lidem, kteří jej uvedli v život. 
Témat je jistě mnohem víc, ale ty uvedu na jiném 
místě Libčických novin.

Pavel Bartoš
starosta

Jiří Dienstbier mladší míří do Senátu
Vítězem druhého kola senátních voleb se stal kandidát ČSSD. O post 
v horní komoře se utkal s kladenským primátorem Danem Jiránkem 
(ODS). Pro Dienstbiera hlasovalo přes 65 procent voličů. Dienstbier 
obdržel 13 505 hlasů, zatímco pro Jiránka hlasovalo 7227 voličů. 
Volební účast byla 17,63 procenta.

Za vydatného rámusu se děti z celé 
školky vydaly v pondělí 21. března

vhodit Moranu do řeky.
Hurá, už bude jaro.
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Zasedání zastupitelstva města zahájil 
starosta 24. 2. v 17:05 hod. Přivítal pří-
tomné a konstatoval, že je přítomno 13 
členů zastupitelstva. Podle ustanovení 
jednacího řádu proběhla volba pracov-
ních orgánů a byl schválen program jed-
nání. 

1. Úprava č. 5 rozpočtu města na rok 2010  
2. Čerpání rozpočtu města za rok 2010 
3. Úprava č. 1 rozpočtu města na rok 2011  
4. Žádost o dotaci na regeneraci sídliště 
Sahara 
5. Žádosti o granty 
6. Odměny zastupitelům 
7. Změna územního plánu č. 4
8. Zřízení věcného břemene plynovodní 
přípojky
9. Převod dotačních akcí DSO Přemyslov-
ci do majetku města
10. Zveřejňování zápisů ze zastupitelstva 
na webu města
11. Volba předsedů výborů - právní rozbor
12. Zavážka Na Zabitém
13. Různé

K bodům 1, 2, 3 - Rozpočet

Ekonomický blok programu jednání za-
stupitelstva týkající se bodů 1, 2 a 3 pro-
gramu zahájil radní Ing. Vladimír Urbá-
nek a zastupitelka Ing. Darina Moravcová. 
Oba ekonomové vysvětlili obsah navrho-
vaných záležitostí a odpověděli ve spolu-
práci s ekonomkou MěÚ Libčice nad Vl-
tavou Marcelou Majtenyiovou na dotazy 
zastupitelů. Poté bylo přijato usnesení.

Usnesení č. 1/3-2011 
Zastupitelstvo města schvaluje úpravu roz-
počtu č. 5/2010 města Libčice nad Vltavou 
(rozpočtové opatření č. 60/2010 až  82/2010) 
s celkovými výdaji ve výši 61.977.300 Kč a 
celkovými příjmy ve výši 61.977.300 Kč

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0

Usnesení č. 2/3-2011 
Zastupitelstvo města schvaluje čerpání roz-
počtu města za rok 2010 s celkovými výdaji 
ve výši 45.107.139,86 Kč a celkovými příjmy 
ve výši 61.183.369,32 Kč.

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 1

Usnesení č. 3/3-2011 
Zastupitelstvo města schvaluje úpravu roz-
počtu č. 1/2011 města Libčice nad Vltavou 
(rozpočtové opatření č.1/2011 až  17/2011) 
s celkovými výdaji ve výši 44.969.600 Kč 
a celkovými příjmy ve výši 44.969.600 Kč

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 2

K bodu 4 - Žádost o dotaci na regeneraci 
sídliště Sahara

Starosta zahájil nezbytné kroky k zahá-
jení akce Revitalizace sídliště Sahara - I. 
etapa, včetně přípravy pro podání žádos-
ti o dotaci. V první etapě se bude jednat 
o prostor tzv. nové Sahary, kde město po-
dává žádost o grant z Ministerstva pro 
místní rozvoj.   Řešeny budou zpevněné 
plochy, schodiště, chodníky, hřiště, parko-
vací plochy a veřejná zeleň. Druhá etapa 
revitalizace tzv. staré Sahary započne po 
dokončení 1. etapy.  Během projednávání 
tohoto bodu dal starosta kolovat k nahléd-
nutí zpracovanou studii úprav sídliště. Po 
bouřlivé diskusi byla žádost o grant na 
revitalizaci sídliště Sahara přijata. Revita-
lizaci Sahary podpořili pouze zastupitelé 
SNK Liběhrad 2010. Zástupitelé uvedení 
na kandidátní listině TOP 09 a zastupitelé 
za ODS argumentovali proti tomuto gran-
tu a zdrželi se hlasování. Dále to nebudu  
komentovat a čtenář si udělá názor na 
tuto záležitost sám. Dokumentace grantu 
a celý průběh diskuse k bodu Sahara je k 
nahlédnutí na MěÚ.

Usnesení č. 4/3-2011 
Zastupitelstvo města:
a)schvaluje projekt „Regenerace panelové-
ho sídliště - Sahara“ ve smyslu předloženého 
návrhu,
b)souhlasí s podáním žádosti o dotaci 
a realizací první etapy projektu „Regenera-
ce panelového sídliště - Sahara“ z programu 
Podpora regenerace panelových sídlišť pro 
rok 2011, 
c)schvaluje zajištění spolufinancování prv-
ní etapy projektu „Regenerace panelového 
sídliště - Sahara“, což představuje 30 % z 
celkových nákladů první etapy projektu.

Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 5

K bodu 5 - Žádosti o granty 
Starosta přednesl informaci o grantových 
záležitostech, obsah bodu vysvětlil a od-
pověděl na vznesené dotazy zastupitelů.
Rada města projednala dne 12. 1. 2011  
č. usnesení 3/1 -2011 ohledně žádosti 
o granty na:

1. Rekonstrukce ZUŠ (ROP)
2. Zajištění úklidové techniky města (OPŽP) 
3. Revitalizace sídliště Sahara (MMR) 

Usnesení č. 5/3-2011 
Zastupitelstvo města souhlasí se zahájením 
přípravy rekonstrukce ZUŠ. 

Hlasování:  pro 13, proti 0, zdržel se 0

K bodu 6  - Odměny zastupitelům

Rada města projednala dne 16. 2. 2011  
č. usnesení  2/4-2011. Nařízení vlády č. 
375/2010 Sb. stanovilo měsíční odměny 
neuvolněným zastupitelům města. 

Usnesení č. 6/3-2011 
Zastupitelstvo města souhlasí s poskytnu-
tím měsíčních odměn v souladu s nařízením 
vlády č. 375/2010 Sb. neuvolněným zastupi-
telům města za výkon funkce v následující 
výši: člen rady 1.815 Kč, předseda výboru 
či komise 1.482 Kč, člen výboru či komise 
1.311 Kč a člen zastupitelstva 627 Kč, mís-
tostarosta 7.410 Kč. U souběhu funkce člena 
rady a předsedy výboru bude odměna za 
výkon funkce předsedy výboru či komise ve 
výši 75 procent z částky stanovené pro tyto 
funkce v nařízení vlády č. 3752010 Sb. tj. 
1.112 Kč, a to s účinností od  1. 2. 2011.

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0

K bodu 7 - Změna územního plánu č. 4

Rada města projednala dne 16. 2. 2011  č. 
usnesení  1/4-2011

Po zpracování zadání změny územní-
ho plánu města Libčice nad Vltavou č. 4 
proběhlo připomínkové řízení všech do-
tčených orgánů. Připomínky byly zpraco-
vány do souhrnného materiálu, který byl 
rozeslán elektronicky dne 16. 2. 2011. Za-
stupitelstvo města nyní schválí zadání, aby 
mohl proces dále pokračovat.

Usnesení č. 7/3-2011 
Zastupitelstvo města:
a) bere na   vědomí informaci pořizovatele 
o „Vyhodnocení projednávání návrhu za-
dání změny č. 4 územního plánu sídelního 
útvaru Libčice nad Vltavou“, uvedeném v 
příloze č. 2 tohoto usnesení.

b) schvaluje zadání změny č. 4 územního 
plánu sídelního útvaru Libčice nad Vltavou 
podle § 6 odst. 5 písm. b) a § 47 odst. 5 záko-
na č. 183/2006 Sb., o územním plánování a 
stavebním řádu (stavební zákon), ve znění 
pozdějších předpisů, uvedené v příloze č. 1 
tohoto usnesení.

c) ukládá tajemníkovi
1. zabezpečit zpracování návrhu změny č. 
4 územního plánu sídelního útvaru Libčice 
nad Vltavou v souladu se schváleným zadá-
ním;
2. předat dokument „Zadání změny č. 4 
územního plánu sídelního útvaru Libčice 
nad Vltavou – Doklady o pořizování 
a schválení“ po jednom vyhotovení obci 
Libčice nad Vltavou, výkonnému pořizova-
teli a zhotoviteli návrhu změny č. 4 ÚPnSÚ 
Libčice nad Vltavou;

Proběhlo třetí (bouřlivé)  zastupitelstvo
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3. podat Krajskému úřadu Středočeského 
kraje návrh na vložení registračního listu 
za etapu „ZADÁNÍ“ do evidence územně 
plánovací činnosti.   

Zastupitelstvo města požaduje, aby náklady 
na zpracování regulačních plánů a studie 
SEA byly uhrazeny žadatelem resp. vlast-
níkem předmětného pozemku, na který se 
povinnost zpracovat  regulační plán a SEA 
vztahuje. 

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0

K bodu 8 -  Zřízení věcného břemene ply-
novodní přípojky

Rada města projednala dne 16. 2. 2011  č. 
usnesení  3/4-2011

RWE GasNet, s.r.o., Klíšská 940, 401 17 
Ústí nad Labem žádá o zřízení věcného 
břemene plynovodu. Jedná se o plynovod 
v lokalitě Pod Viničkou na pozemcích 
města parc.č. 315/1  v k.ú. Letky o dél-
ce 2,5 m. Jednorázová úhrada za zřízení 
věcného břemene činí 250 Kč (č.j. MeU-
Li/252/2011).

Dále požádal o zřízení věcného břemene 
vodovodního řadu o délce 2 m pan Josef 
Maxa, Tyršova 769, Libčice nad Vltavou 
na pozemku města parc.č. 480/10 v k.ú. 
Letky. Jedná se o přechod řadu přes pří-
kop v prostoru křižovatky silnic III. třídy 
Na Zabitém (č.j. MeULi/536/2011).

Usnesení č. 8/3-2011 
Zastupitelstvo města souhlasí se zřízením 
věcného břemene plynovodu pro RWE Gas-
Net, s.r.o., Klíšská 940, 401 17 Ústí nad La-
bem na pozemku parc.č. 315/1  v k.ú. Letky 
o délce 2,5 m za jednorázovou úhradu ve 
výši 250 Kč. Zastupitelstvo města souhlasí 
se zřízením věcného břemene vodovodního 
řadu pro Josefa Maxu, Tyršova 769, Libči-
ce nad Vltavou na pozemku parc.č. 480/10 
v k.ú. Letky o délce 2 m za jednorázovou 
úhradu ve výši 200 Kč.

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 1

K bodu  9 - Převod dotačních akcí DSO 
Přemyslovci do majetku města

Rada města projednala dne 16. 2. 2011  č. 
usnesení  6/4-2011
DSO Přemyslovské střední Čechy, Velvar-
ská 136, Slaný žádá o převod dotačních 
akcí do majetku města Libčice nad Vlta-
vou.
Jedná se o v minulosti realizované akce: 
Evidence a údržba veřejné zeleně v hod-
notě 70.000 Kč, Povodňový plán Letky 
- Podmoráň v hodnotě 10.000 Kč a Zlep-
šení vybavení základní školy v hodnotě 
369.938 Kč.

Usnesení č. 9/3-2011 
Zastupitelstvo města souhlasí s převodem 
realizovaných akcí: Evidence a údržba ve-
řejné zeleně v hodnotě 70.000 Kč, Povodňo-
vý plán Letky - Podmoráň v hodnotě 10.000 
Kč a Zlepšení vybavení základní školy v 
hodnotě 369.938 Kč od DSO Přemyslovské 
střední Čechy do majetku města Libčice nad 
Vltavou. Zastupitelstvo města bere na vědo-
mí informaci, že na těchto akcích neváznou 
žádné povinnosti města vůči poskytovateli 
dotace.

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0

K bodu 10 - Zveřejňování zápisů ze zastu-
pitelstva na webu města

Ing. T. Nehasilová navrhla, aby na webu 
města byly zveřejňovány úplné zápisy 
z jednání zastupitelstva. Doposud jsou 
zveřejňována pouze usnesení, která ne-
poskytují úplnou informaci o projedná-
vaných bodech. Zároveň doporučila radě 
města, aby stejným způsobem zveřejňova-
la zápisy z jednání rady města.

Usnesení č. 10/3-2011 
Zastupitelstvo města souhlasí se zveřejňo-
váním zápisů z jednání zastupitelstva na 
webu města. Zápisy budou zveřejňovány do 
10 dnů od ověření zápisu.

Hlasování: pro 13, proti 0,  zdržel se 0

K bodu  11 - Volba předsedů výborů 
- právní rozbor

Ing. I. Chrtová se dotázala, proč není za-
řazen bod řešící platnost volby předsedů 
výborů z ustavujícího zastupitelstva měs-
ta. Tajemník vysvětlil, že bod nebyl zařa-
zen z důvodu platnosti usnesení v souladu 
se zápisem ZM č. 2-2010-„ Zastupitelé se 
dohodli, že o problematice bude v případě 
rozporu se zákonem o obcích jednáno na 
dalším jednání ZM“. Tajemník dále před-
ložil rozbor platnosti usnesení, kde uvádí 
také výsledek telefonického rozhovoru s 
Krajským úřadem Středočeského kraje.

K bodu 12 - Zavážka Na Zabitém

Bc. J. Sochor vznesl dotaz na stav zaváž-
ky Na Zabitém. Starosta informoval o 
posledním jednání rady města,  kdy bylo 
uloženo vedoucímu SÚ zpracování zprá-
vy posledního vývoje řízení v dané věci. 
Zpráva bude předložena v předstihu před 
nejbližším jednáním ZM a na základě při-
pomínky Ing. I. Chrtové doplněná o roz-
hodnutí rady města.

K bodu 13 - Různé

Ing. T. Nehasilová se dotázala, v souvis-
losti s rezignací člena školské rady, na dal-

ší složení rady. Starosta sdělil, že se rada 
města bude touto problematikou zabývat, 
že obdržel mailem informaci Mgr. Lucie 
Richterové.
Ing. Kabourek se dotázal na svoji při-
pomínku k zadání územního plánu. 
Tajemník odpověděl, že je zahrnuta 
v souhrnném materiálu a bude se v rám-
ci zpracování návrhu posuzovat spolu 
s ostatními připomínkami dotčených or-
gánů. Dále se Ing. Kabourek dotázal, zda 
má občan města právo  požadovat zdů-
vodnění rozhodnutí rady města.
Tajemník citoval z odpovědi, kterou na ten-
to dotaz Ing. Kabourek obdržel písemně. 
„Rada města rozhodovala v tomto přípa-
dě v rámci samostatné působnosti obcí 
v souladu se zákonem o obcích a takto 
vydaná rozhodnutí rady města se neřídí 
správním řádem a tudíž neobsahují odů-
vodnění výroku.“
Ing. Kabourek dále vytkl Bc. M. Štětkovi 
jeho postoje při rozhodování o územním 
plánu a k připomínce Ing. I. Chrtové o 
kvapném schvalování územního plánu 
podotkl, že v roce 2006 se také kvapně a 
chybně schválil.
Zastupitelé v této souvislosti vznesli návrh 
umístit materiály týkající se procesu změ-
ny na web města, jiné obce takové materi-
ály na webu mají.
Tajemník odpověděl, že na webu jsou zve-
řejňovány dokumenty dané zákonným 
postupem a přislíbil prověření možnosti 
přidání dalších materiálů.
Ing. T. Nehasilová se zeptala, jaké měla 
rada města důvody pro zamítnutí žádosti 
MUDr. Kuglerové o finanční příspěvek, a 
požádala, zda by rada mohla své rozhod-
nutí přehodnotit.
K tématu se podrobně vyjádřil starosta a 
Ing. V. Urbánek a sdělili, že MUDr. Ku-
glerová žádost ještě oficiálně nepodala a 
přislíbili, že rada města, pokud MUDr. 
Kuglerová svou žádost oficiálně podá, se 
bude touto problematikou zabývat. 
Starosta města požádal přítomné zastu-
pitele, aby pracovali systematicky po celé 
období, zejména v čase tří měsíců mezi 
jednotlivými zastupitelstvy, a předkládali 
své návrhy průběžně a nenechávali si je 
jako překvapení až na zastupitelstvo.
Starosta skončil jednání v 22:10 hodin.

Pavel Bartoš
starosta
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Island panoramaticky
Jiří Havlice
Narozen v roce 1971 v Praze, v roce 1995 absolvoval 
Vysokou školu chemicko-technologickou, později 
se ještě vyučil fotografem. V současné době žije a pra-
cuje v Kralupech nad Vltavou.
Fotografovat začal za studií na vysoké škole. Po repor-
tážích z listopadových událostí roku 1989 vyzkoušel, 
tak jako snad každý začínající fotograf, všechny foto-
grafické žánry. Po létech hledání se vyprofiloval jako 
krajinář a dokumentarista. Nevyhýbá se však ani foto

grafiím architektury a reportážím. 
Myšlenkou panoramatické fotografie se 

začal zabývat v polovině devadesátých let, nejprve 
formou skládaných panoramatických záběrů, posléze 
zakoupil panoramatický přístroj Horizon. 
Fotografuje klasickou analogovou technikou na kino-
filmový i střední formát. 

Fotografie Islandu vznikly během čtyřdenního po-
bytu v jihozápadní části tohoto překrásného ostrova 
v červnu 2004. Fotografováno panoramatickým fotoa-
parátem Horizon 202 s otočným objektivem.

Umístění kontejnerů
24. 4.

Sběrna elektronického 
odpadu, lednic a pneumatik  

13. a 27. 4.
15:00-16:00 hodin

Svoz nebezpečného odpadu
čtvrtek 14.dubna 
16:00-18:00 hodin

Termíny svozu 
BIO popelnic 
v roce 2011

    

1. svoz  11. 4.
2. svoz    9. 5.
3. svoz    6. 6.
4. svoz  20. 6.   

Výstava bude otevřena v pátek 8. dubna v 18:00 hodin 
v obřadní síni MěÚ Libčice nad Vltavou, 

k poslechu zahraje kytarové duo ZUŠ Libčice nad Vltavou.
Výstava bude otevřena každý den od 9. do 27. dubna 2011 

od 14:00 do 17:00 hodin. 
Jste srdečně zváni.



strana 5www.libcice.cz

Nové knihy
Asher, M.: Zlikvidujte Rommela, BB art 2007
Balabán, J.: Zeptej se táty, Host 2010
Bernieres, L.: Partyzánova dcera, BB art 2008
Boyne, J.: Chlapec v pruhovaném pyžamu, BB art 2008
Burgess, A.: Mechanický pomeranč, Volvox Globator 2002 
Coelho, P.: Valkýry, Argo 2010
Ewan, Mc, I.: Betonová zahrada, Volvox Globator 2002
Grahame, K.: Žabákova dobrodružství, Nakladatelství 
XYZ 2011
Irving, J.: Poslední noc na klikaté řece, Odeon 2010
Johnson, D.: Bílý král a rudá královna. Studená válka na 
šachovnici, BB art 2009
Lukjaněnko, S.: Trix Solier, Triton 2010
Mawers, S.: Mendelův trpaslík, Fleet 2010
Mercier, P.: Noční vlak do Lisabonu, Plus 2010
Moorhouse, R.: Atentáty na Hitlera, BB art 2007

Murakami, H.: Po otřesech, Odeon 2010
Oatesová, J.C.: Hrobařova dcera, BB art 2010
Patterson, J.. Černý tygr, Klokan 2010
Preston, D.: Kráter, BB art 2011
Soukupová, P.: K moři, Host 2010
Wilson, A.N.: Milenci. Román z nacistického 
Německa, BB art 2009

Než se začnete na zahradě ohánět motyčkou, přijďte si 
preventivně procvičit svaly jógou. Zchromlý čtenář ne-
jenže si neodnese knihy domů, ale o kvalitním posezení 
v křesílku, kdy jednou rukou držíte elegatně nápoj 
a druhou rukou plynule otáčíte listy, nemůže být ani 
řeč. A to už vůbec nemluvím o situaci, kdy si potřebuje-
te podat koláček…

                                                                 Šárka Sekerová, 
knihovnice

V sobotu 19. března se v evangelickém 
kostele v Libčicích nad Vltavou uskuteč-
nil první koncert nově vzniklého míst-
ního dětského pěveckého sboru Shalom. 
Jako host na koncertě vystoupil vynika-
jící mládežnický sbor Happy Smile 
z Chomutova.

Pěvecký sbor Shalom vzni-
kl při základní škole v lis-

topadu 2010 na žádost samotných 
dětí. Ke spolupráci se sborem jsem 
přizvala slečnu Terezu Andršovou, 
která sama prošla několika pěvecký-
mi sbory a od předloňského roku se 
věnuje i dirigování. Sbor má zatím 
dvanáct členů, věříme ale, že se brzy 

rozšíří o další současné (případně i 
bývalé) žáky naší školy. Repertoár 
obsahuje několik skladeb ve dvojhla-
sé úpravě, v současnosti jsme začali 
zařazovat i trojhlasé písně. Zpíváme 
Spirituály, lidové písně, gospely i umě-
lé skladby. Zkoušky sboru jsou každý 

čtvrtek od 14:00 do 16:00 
v hudebně základní školy. 
Týden před koncertem si 
malí zpěváci vyzkoušeli ce-
lodenní pěvecké soustředění. 
Několik hodin jsme věnovali 
náročnému nácviku, jak de-
tailnímu zkoušení po jednot-
livých hlasech, tak akustické 
zkoušce skladeb přímo v pro-
storu kostela. 
Samotný koncert byl velmi 
pěknou kulturní událostí, 
kdy v první části náš začínají-
cí sbor převedl skladby, které 

za čtyři měsíce trvání zatím nacvičil. 
V druhé části vystoupil téměř profesi-
onální Happy Smile, který vznikl před 
sedmi lety v Chomutově při (v sou-
časnosti již zrušené) základní škole v 
Havlíčkově ulici. Děti v tomto soubo-
ru doslova „vyrostly“ – nejen fyzicky, 
z malých dětí v mladé slečny a pány, 
ale především hudebně. Bylo dobře, 

že naše děti měly 
možnost vidět 
a slyšet, čeho se 
dá v amatérském 
zpívání dosáh-
nout. Sbor dirigo-
vala jeho zaklada-
telka paní Alena 
Gree 
a skladbu Žertva večernaja Tereza An-
dršová.
Těšíme se, že se v květnu zúčastníme 
místního pěveckého festivalu, děti 
nacvičují několik skladeb ve španěl-

ském rytmu, plánujeme pro ně další 
soustředění a těšíme se, že pobobné 
hudební akce nezůstanou výjimkou. 
Chtěli bychom poděkovat za zapůj-
čení budovy kostela, který je pro pro-
dukci sborového zpěvu vhodným pro-
storem a za skvělou atmosféru, kterou 
při koncertě vytvořilo obecenstvo.

PhDr. Gabriela Handrychová

První koncert pěveckého sboru Shalom

Tereza Andrsova

Happy Smile

Shalom
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Zkušenosti s uplatňováním 
nového stavebního zákona
Starý stavební zákon č. 50/1976 Sb. platil 30 let a byl 
nahrazen od 1. 1. 2007 novým stavebním zákonem 
č. 183/2006 Sb. a souvisejícími vyhláškami. Došlo 
k řadě podstatných změn, které nejsou stá-
le mezi stavebníky vžité a ti se dopouště-
jí z tohoto důvodu přestupků proti stavebnímu 
zákonu. Proto se chci podělit o své zkušenosti 
z provádění povolování staveb na stavebním úřadu.
Jedním z častých problémů je §103 stavebního zá-
kona, který uvádí stavby a zařízení, která nevyžadují 
stavební povolení ani ohlášení, ale neuvádí, že všech-
ny tyto stavby se povolují dle § 96 územním souhla-
sem.  Jde o drobné stavby do 25 m2, zimní zahrady 
do 40 m2, oplocení, bazény a přístřešky do 40 m2, do-
movní přípojky sítí do 50 m a další.
Dalším problémem je ohlašování staveb, které slouží 
jako zjednodušení stavebního řízení povolování sta-
veb. Starý stavební zákon ukládal tak zvanou ohlašo-
vací povinnost stavebníka. Šlo o pouhé ohlášení veš-
keré stavební činnosti při údržbě stávajících staveb 
a provádění drobných staveb. Nový stavební zákon 
umožnil povolování nových staveb (například rodin-
ného domu do zastavěné plochy 150 m2, nástaveb, 
přístaveb, stavebních úprav stávajících objektů i změn 
stavby před jejich dokončením) bez stavebního řízení, 
jen se souhlasem majitelů sousedních pozemků. 
Ale všechny tyto ohlašované stavby vyžadují kom-
pletní projektovou dokumentaci od autorizovaného 
projektanta, vyjádření dotčených orgánů a správců sítí 
a podobně. Pokud tyto souhlasy sousedů jsou jedno-

značné a vyjadřovačky nejsou podmíněny, je možno 
vydat souhlas s provedením ohlášené stavby. Pokud 
tato situace nenastala, je třeba poažádat o umístění 
stavby a povolení stavby a stavební úřad vede územní 
a stavební řízení jako spojené a postupuje se obdobně 
jako podle starého stavebního zákona a lze se vypořá-
dat s případnými připomínkami účastníků řízení.
U všech těchto povolovaných i ohlašovaných staveb 
je povinností stavebníka ohlásit užívání těchto staveb 
a po provedení závěrečné kontrolní prohlídky staveb-
ní úřad vydá souhlas s užíváním stavby, který tepr-
ve opravňuje stavebníky stavby užívat. Problémem 
je  povolení ohlášených staveb, neboť stavebníci se do-
mnívají, že u ohlášení tato povinnost není.
Klasická kolaudace staveb se provádí už jen u staveb 
povolených podle starého stavebního zákona.
Změna stavby už nejde spojovat s kolaudačním říze-
ním a veškeré změny stavby před jejím dokončením 
je třeba ohlásit před jejich realizací s dodáním potřeb-
né projektové dokumentace změny stavby.
Realizaci staveb pro bydlení může provádět stavební 
firma s oprávněním. Vyjímečně stavebník svépomocí, 
ale musí si opatřit odpovědného stavbyvedoucího na 
celou dobu výstavby. Stavbyvedoucím může být pou-
ze autorizovaná osoba potřebného stavebního směru.
Jelikož je ještě mnoho různých představ o povolování 
staveb, plně doporučuji všem stavebníkům před vlast-
ním podáním navštívit stavební úřad, kde je možno 
vaše podání zkontrolovat nebo se poradit o postupu 
před realizací vašich staveb.
                                                                             

           Vedoucí Stavebního úřadu Libčice nad Vltavou 
Jiří Novák

Policie ČR zneužita 
Dne 20.3.2011 se město Libčice nad Vltavou stalo obě-
tí nevídaného a od začátku do konce neseriózního mediálního 
útoku. Nebylo to ostatně poprvé, kdy se na nás zaměřila media 
a rukopis je velmi podobný. 
V neděli vpodvečer, kdy je velká sledovanost, spustila TV Prima 
bombastickými upoutávkami řetěz lží o našem městě. Smutné 
ovšem je, že žádný z kriminálních deliktů se neodehrál v Lib-
čicích a pachatelé nebyli občané Libčic. Neobviňuji TV Primu, 
ta má v popisu práce zabývat se bulvárními „fekáliemi“. 
TV Primě je docela jedno co vysílá, „hlavně že se kšefty hýbají.“ 
Neuvěřitelnou naivitu projevili policisté, kteří byli zmanipulováni 
k této nečisté hře s veřejným míněním. To nebyla autentická repor-
táž, ale hraný film se sekerou, něco jako jeden díl StB režírovaného 
seriálu 30 případů majora Zemana. Žádný policista není opráv-
něn vydávat informace o otevřených kriminálních případech  a už 
vůbec je nesmí poskytovat mediím. Nemluvě o tom, že, jak jsem 

již uvedl, se případy netýkaly Libčic. Pouze policisté, dislokovaní 
v Libčicích, zasahovali v jiných obcích. To ovšem někomu ne-
vadilo a na chvíli z našeho města udělal město hrůzy a zločinu.
Proti zneužití Policie ČR v Libčicích nad Vltavou, jehož cílem 
bylo vytvořit negativní obraz města, ostře protestuji. Žádám, aby 
kompetentní orgány ve vedení Policie ČR neprodleně zahájily 
vyšetřování této nekorektní záležitosti a potrestaly rychle viníky.  
Nedopusťme, aby došlo k rozbití dosud převážně dobré práce 
Policie ČR v Libčicích. Fakta jsou docela jiná.

Zbývá mi jen věřit, že tento případ policisté neodloží 
a odkryjí nejen chyby uvnitř PČR, ale zejména toho, kdo si toto 
ochotnické představení objednal. Věřím, že tento neslýchaný případ 
mediální manipulace zaujme i Radu pro rozhlasové a televizní vy-
sílání.

Ing. Pavel Bartoš, MBA  
starosta
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ZÁKLADNÍ UMĚLECKÁ ŠKOLA LIBČICE NAD VLTAVOU
  MĚSTO LIBČICE NAD VLTAVOU

  a
        EVANGELICKÁ FARNOST LIBČICE NAD VLTAVOU

vás srdečně zvou na 

VELIKONOČNÍ KONCERT
Na koncertě zazní díla 

A. Vivaldiho,  G.F.Händela, J. Haydna, A. Scarlattiho a Z. Fibicha 

Účinkují:
Žákovský komorní orchestr „Komoráček“ - řídí V. Nusl

a
Pěvecký sbor Scandula – sbormistr J. Šindelář

Orchestr ZUŠ Libčice nad Vltavou - řídí L. Harazin 

25. dubna 2011 od 18:00 hodin
v evangelickém kostele v Libčicích nad Vltavou

Těšíme se na vaši návštěvu !

Pletení pomlázek
Školička Máváček zve srdeč-
ně rodiče s dětmi na pletení 
t r a d i č n í c h p o m l á z e k , 
které se usku- teční 
dne 5. dubna 
v 15:30 hodin na 
adrese školičky 
ve Vltavské 11 
v Libčicích 
nad Vltavou.

Program Klubu seniorů
  5. 4. Transport smrti, 
           připravuje p. B. Venclíčková
13. 4. Slavné ženy v historii, 
           přednese p. F. Materna
20. 4. Výroba mozaiky
27. 4. Velikonoční povídání

12. duben 18:00  Veřejný žákovský koncert v sále školy

21. a 22. duben Velikonoční prázdniny

25. duben 18:00   Velikonoční koncert v evangelickém kostele
            komorní orchestr a sbor Scandula

29. duben  Ředitelské volno
16. – 20. květen Zápis nových žáků na školní rok 2011/2012
hudební obor :    17. 5. a 20. 5. od 14:00 do 18:00
výtvarný obor:    16. 5.  a  19. 5. od 14:00 do 18:00
taneční obor:  16. 5. od 14:30 do 16:00
dramatický obor:    18. 5. od  15:30 do 17:00

24. květen 18:00 Veřejný žákovský koncert v sále školy
7. červen 18:00  Absolventský koncert a koncert  komorního 

orchestru v sále školy
8. červen 18:00 Vystoupení dramatického oboru v sále školy

24. červen 13:00 Hurá na prázdniny – sál  a zahrada školy
7. – 10. červenec 1. turnus Letních výtvarných dílen (LVD)
11. – 15. červenec   2. turnus LVD  + Letní kytarová dílna

Další informace  najdete na www.zuslibcice.cz
Těšíme se na shledanou!

Základní umělecká škola Libčice nad Vltavou
Organizace závěru školního roku

Poděkování
Děkuji radě města za poskytnutí 
bytu a všem slušným lidem, kteří 
mi pomohli v mé těžké životní si-
tuaci, kdy jsem se nečekaně ocitla 
bez přístřeší.

Věra Dvořáková

Děkuji radě města Libčice nad Vl-
tavou za přidělení bytu v Růžovém 
domě v Letecké ulici č. 757. 
Poskytnutí bytu si nesmírně vá-
žím a získala jsem novou motivaci 
v této etapě života. Sleduji dlouho-
dobý citlivý přístup města k sociál-
ní problematice a zejména ke dříve 
narozeným spoluobčanům.

Helena Koucká
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¡No pasaran!
Dubnové měsíční historické připomenutí bych rád vě-
noval událostem, které se přihodily před více než sedm-
desáti lety a poměrně daleko od nás, až na Iberijském 
poloostrově ve Španělsku, a přeci mají přímou souvislost 
s naší zemí. Mám na mysli občanskou válku ve Španěl-
sku v letech 1936-1939. V této krvavé předehře 2. světové 
války,  tvořící již polozapomenutou kapitolu dějin, zane-
chali svou nesmazatelnou stopu i tisíce našich spoluob-
čanů, bývalých dobrovolníků z mezinárodních brigád. 
Mnozí z nich zde položili své životy. Ti, co přežili, pozdě-
ji po únoru 1948 zažili svou chvilku slávy, která během 
politických procesů v padesátých letech – jejichž se sami 
také stali obětí, na druhou stranu kola této  mašinérie 
sami pomáhali roztáčet - rychle opadla a čekal je osud 
nepodobný osudům členů západního odboje. Drát na 
výsluní se opět začali až v šedesátých letech, jako příklad 
můžeme uvést tehdejšího ministra vnitra Josefa Pavla 
i například Františka Kriegla. Rád bych zde zmínil opět 
trochu širší souvislosti a přiznávám, že k tématu mám 
i osobní vztah, neboť se mu, respektive jednomu z jeho 
aspektů, již několik let věnuji. Dodržíme ale i náš pravi-
delný měsíční formát, protože právě 1. dubna 1939 pode-
psal Caudillo Francisco Franco y Bahamonde dokument 
o ukončení občanské války v zemi. Tou dobou už byla 
naše republika více jak dva týdny okupována nacistic-
kým Německem a její obyvatelé měli již jiné starosti než 
sledovat dění ve Španělsku, ale opět pěkně od začátku.

Když v pátek dopoledne 17. července 1936 zaznělo ve špa-
nělském rozhlase smluvené heslo vzbouřených armádních 
důstojníků: „Nad celým Španělskem je bezoblačno“, uved-
ly se tím v pohyb síly pučistů, kteří vypověděly poslušnost 
republikánské vládě Lidové fronty. Nikdo zprvu netušil, 
že se tím rozhořel nesmírně krvavý konflikt, který potr-
vá skoro tři roky a zanechá za sebou stovky tisíc mrtvých, 

další stovky tisíc uprchlíků a totálně rozvrácenou zemi. 
Stály proti sobě dva nesmiřitelné tábory. Na jedné straně 
byli tzv. republikáni neboli stoupenci a sympatizanti, kte-
ří vášnivě hájili barvy druhé španělské republiky, patřili 
k nim socialisté, komunisté, trockisté, anarchisté a většina 
liberálů. Na druhém pólu stáli tzv. nacionalisté neboli fran-
kisté, kteří ve svých řadách zahrnovali pestrou směsici - od 
karlistů, royalistů, velké části katolického duchovenstva 
a důstojnického sboru armády. Rozhořela se bratrovražed-
ná válka, ve které obě strany neviděly pro své protivníky 
místo na zemi. A co více, konflikt se velice záhy zinternaci-
onalizoval.  Státy západní Evropy, jako např. Francie, Velká 
Británie, ale i tehdejší Československo, začaly prosazovat 
politiku tzv. neintervence, což navzdory verbální podpo-
ře zákonné vládě znamenalo zbrojní embargo, které bylo 
pro republikány fatální, protože zbraně potřebovali pře-
devším. Pučisté nalezli podporu u dvou fašistických reži-
mů – Německa a Itálie, kteří je počaly zásobovat nejmo-
dernější bojovou technikou i armádami dobrovolnických 
jednotek. Za této situace vstupuje na scénu SSSR, který se 
rozhodl vzhledem k postoji Německa a Itálie nebýt vázán 
politikou nevměšování a začal dodávat vládním jednot-
kám zbraně. Boj republikánů si získává stále více sympatií 
napříč Evropou a desítky tisíc dobrovolníků se vydávají do 
Španělska, kde po vstupu do mezinárodních brigád bojují 
na jejich straně. Mezi nimi je i více než dva tisíce občanů 
bývalého Československa, z nichž zde několik stovek polo-
ží své životy. Republika svůj statečný boj nakonec prohraje, 
ale o tom rozhodli velcí hráči. Vítěznému Francovi zůstane 
zbídačená a zbědovaná země. Neprojeví velkorysost vítěze 
a v letech 1939-1945 nechá popravit takřka 200 tisíc svých 
odpůrců za tiché podpory katolické církve. Až jeho smrtí 
a nástupem Juana Carlose I. na španělský trůn v polovině 
sedmdesátých let se situace ve Španělsku začne stabilizovat. 
Postoj, který zaujímala naše oficiální historiografie před 
rokem 1989, je v každém případě nutno korigovat. Jak-
koliv projevujeme sympatie republikánské straně, neměla 
by to být podpora nekritická. Nelze bagatelizovat, teroru a 
krutostí se dopouštěly obě válčící strany a ani pomoc SSSR 
si netřeba v tomto kontextu příliš idealizovat. Šlo mu pře-
devším o posílení vlivu v oblasti, část svých důstojníků, 
kteří bojovali na straně republikánů, nechal Stalin popravit, 
porážku jim neodpustil. Co se stalo s našimi dobrovolníky, 
kteří boje přežili, po republikánské porážce? Do okupova-
né vlasti se už vrátit nemohli a byli, podobně jako desít-
ky tisíc jiných, nuceni po ústupu do Francie trávit měsíce 
v krajně nevyhovujících podmínkách  internačních táborů, 
především v Gurs a Vernet. Vysvobození pro ně znamenalo 
až vypuknutí 2. světové války a možnost vstupu do formují-
cích se jednotek naší armády ve Francii. Po jejím pádu se část 
dostala do Velké Británie a část do SSSR, kde pokračovali 
v boji s nenáviděným nepřítelem. To byla ale již jiná historie.                                                                                                          

David Majtenyi
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ZÁPIS DO MATEŘSKÉ ŠKOLY
Dle zákona č. 561 ze dne 24.9.2004, § 34 vyhlašuje ředitelka školy

zápis dětí do Mateřské školy Libčice nad Vltavou.
Zápis proběhne v úterý 5.4.2011 od 12.00 hod. do 16.00 hod. v Mateřské škole Libčice nad Vltavou.

Náhradní termín po telefonické dohodě – tel.233930804. Přineste si s sebou rodný list dítěte, občanský prů-
kaz a vyplněnou přihlášku (přihlášku lze stáhnout z internetu nebo vyzvednout v MŠ).

Soutěže ve stolním tenisu vrcholí
Play off okresního přeboru první a třetí třídy je v plném proudu, a v něm i boje mužstev KST Sokola Libčice B 

a C o vítězství ve svých soutěžích. Zároveň začíná play out, tedy 
utkání o udržení v krajském přeboru, pro naše áčko - všechny příz-
nivce libčického pingpongu srdečně zveme na domácí zápasy! 
Termíny i aktuální výsledky průběžně jako obvykle zveřejňujeme na 
nástěnce na Sokolovně. 
Ke vstupu (je samozřejmě zdarma) prosím užívejte zadního vchodu.

Za oddíl stolního tenisu
Jaroslav Richter

vedoucí mužstva KST Sokol Libčice ATkadlec - Holan

Skautský sloupek
Po chvilce odmlčení se zase hlásíme 
o slovo, abychom se s vámi mohli podě-
lit o dobrodružství, která jsme v posled-
ní době zažili.
Na konci ledna se konala tradiční akce 
Zimní přechod Brd. Jedná se o setkání 
všech skautů a skautek z Prahy a oko-
lí. Je to výborná příležitost poznat dal-
ší skautské kamarády. Každý si z tého 
akce odváží spoustu originálních karti-
ček, které vyměnil s ostatními za ty své, 
vlastnoručně připravené. Letos se konal 
již 42. ročník Přechodu Brd a byl stejně 
tak vydařený jako ty předchozí.
Na konci února jsme navštívili praž-
ské Muzeum čokolády Choco Story. 
Nejprve jsme se dozvěděli spoustu věcí 
o historii pěstování kakaa, způsobu sklí-
zení kakaových bobů a šíření čokolády 
do celého světa. Pak jsme naživo vidě-
li složitou výrobu belgických pralinek 
a navíc jsme mohli výsledek i ochutnat. 
Nakonec jsme se vydali do dílny, kde si 
každý vytvořil vlastní čokoládový obrá-
zek. Bohužel jich prý jen málo přežilo 
do dalšího dne. Byly krásné a chutna-

ly ještě 
lépe.
A pro-
t o ž e 
jaro už 
k lepa-
lo na 
d v e ř e 
a ven-

ku začínalo být krásně, v březnu jsme se 
vypravili ven a podnikli jsme výpravu 
na Vyšehrad.
Počasí nám opravdu přálo. Navštívili 
jsme vyšehradské kasematy, kostel sv. 
Petra a Pavla a vyfotili se u hrobu An-
tonína Benjamína Svojsíka, zakladatele 
českého skautingu. Pak jsme hráli hru,  
ve které jsme měli zjistit různé údaje 
o nejvýznamějších vyšehradských stav-
bách. Děti se musely samy zorientovat 
podle mapy. I když to byl obtížný úkol, 
všechny to zvládly výborně.
I na duben máme naplánovány další 
zajímavé akce, nejvíce se všichni těšíme 
na velikonoční prázdniny, které stráví-
me na chatě v Jizerských horách.

Kristýna Pokorná
skautské středisko Osmička

Literární a foto-
soutěž o ceny
Redakční rada Libčických 
novin vyhlašuje soutěž 
o  nejlepší příspěvky do 
Libčických novin v oborech 
literární příspěvek a foto-
grafie. Téma obou oborů je 
volitelné. Své příspěvky ad-
resujte na Městský úřad Lib-
čice n/Vlt. Nám Svobody 91 
nebo zasílejte e-mailem na 
adresu kultura@libcice.cz. 
Jednotlivé příspěvky budou 
uveřejňovány v našich no-
vinách v pořadí, ve kterém 
dojdou do redakce. Nejlepší 
tři příspěvky v každém obo-
ru budou odměněny věcný-
mi cenami.

Redakce 
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Jiří Dienstbier (J.D.), povoláním 
advokát, pražský zastupitel a kandi-
dát ČSSD za náš region na křeslo se-
nátora, které se tak smutně uvolnilo 
po jeho otci. Velmi nezvyklá a citlivá 
situace, ale křeslo v našem Senátu 
není dědičné, tak i „mladý Dienst-
bier“ se musí zapojit do volební kam-
paně a dokázat, že na to má a pře-
svědčit o tom své voliče.
Je mu pouhých 42 let. Vypadá snad 
ještě mladší, ale při rozhovoru s ním 
mám pocit, že je mu více. Nejspíše to 
bude jeho advokátskou obratností ve 
vyjadřování a  nepřehlédnutelnou 
noblesou v  jednání, která byla tolik 
typická i pro jeho, vždy elegantního, 
otce. Zdá se, že „kluka“ doma dobře 
vychovali a že se s ním na naši politic-
kou scénu vrací slušnost, která mi tam 
už dost dlouho chybí.

Druhým vzácným hostem na našem 
masopustu je starosta obce Kmetině-
ves Luděk Kvapil (L.K.). Kmeti-
něves, malinká romantická vesnička, 
pár kilometrů od Velvar, s 283 obyvateli, kde každý zná ka-
ždého a kde by nikdo nečekal tragédii, nad kterou zůstává 
rozum stát.
Před sedmi lety  tam brutálně znásilnil a zavraždil 13letý 
kluk svou stejně starou spolužačku. Nadlouho to Kmetiněves 
paralyzovalo. Jak sám pan starosta říká, rozhostilo se tam 
takové ticho, že snad ani pes neštěkl. A co se stalo pak? Za 
pár let se vrah vrátil domů z dobře vybaveného nápravného 
zařízení pro mladistvé, kde se mu nejspíš nevedlo špatně a dle 
platného zákona nemá ani zápis v trestním rejstříku.  A prá-
vě takové zákony, které nahrávají kriminálníkům a nechrání 
jejich oběti, chce pan starosta změnit. Kandiduje do Senátu s 
podporou TOP09 za Starosty a nezávislé  a mottem jeho kan-
didatury je prosadit snížení trestní odpovědnosti mládeže na 
14 let a podpořit přijetí zákona, který umožní obětem trestné 
činnosti dosáhnout rychlé spravedlnosti.

Pánové, kde se tu berete? Co vás přivedlo do Libčic? 
J.D.: Samozřejmě masopust.

Že by se sláva našeho masopustu šíři-
la tak, že se o něm ví i v ČSSD?
J.D. Díky otci mi nejsou Libčice a je-
jich okolí cizí, kandiduji do Senátu i 
za vás a tak, když mi váš pan staros-
ta říkal, že libčický masopust bývá 
tradičně moc pěkný, neváhal jsem 
ani chvilku a rád jsem jeho pozvání 
přijal.

Ale bez masky?
J.D.:  No, já bych se  raději  v tomto 
svém  civilu vmísil a ztratil v davu.

No, s těmi hráběmi asi těžko. Na co je 
máte? 
J.D.:   Ty jsem tu dostal jako dárek.
Prý na seno do  Senátu, když sídlí v 
té konírně. 

Trocha humoru a tance nikdy neuško-
dí.  Už jste si u nás zatančili?
L.K.: Ano, já  dokonce dvakrát.
 

S maskovanou, nebo demaskovanou 
tanečnicí?
L.K.: Samozřejmě, že s maskovanou. 
Neodolal jsem půvabu Červené kar-
kulky a pak ještě jedné, jejíž podobu 

jsem neidentifikoval. Obě to byly ale velmi šikovné taneč-
nice.

Dle přání pana Dienstbiera jsme se vmísili do hudbou prová-
zeného masopustního davu a jak jinak, náš rozhovor se stočil 
i na politiku.
Občas v televizi sleduji interpelace v parlamentu, dokonce 
jsem se tam byla párkrát podívat a vždy mi šlo děsně na ner-
vy, jak poslanci nesledují své  kolegy u mikrofonu,  baví se 
mezi sebou, pochrupávají, čtou si noviny, telefonují a  courají 
sem tam. Nevadí vám to také?
L.K.: Vadí. Jako by chybělo dobré vychování a vzájemná 
úcta. Obávám se ale, že to je odraz celé dnešní, poněkud 
pokleslé, společnosti. Nerad to připouštím, ale pomalu se 
ztrácí kultura slušného jednání.

J.D.: V Senátu je to z nějakých záhadných důvodů mnohem 
kultivovanější. Pravděpodobně proto, že to není ta první 
bojová linie.

Politici bez masek
Také se vám to stává? Potkáte člověka, kterého znáte z televize, na ulici a nevíte, kam jej honem zařadit? 
Přesně to se mi přihodilo při masopustu. Chvilku jsem marně přemítala, odkud toho kluka v zelené bundě 
znám. Že by spolužák? To ne, ten bude o dost mladší než já. Tak syn spolužáka? Ani to ne.  Syn to bude ur-
čitě, ale koho? Už to mám, vždyť je to syn nedávno zesnulého senátora Jiřího Dienstbiera!  Tak toho bych u 
nás před barákem, uprostřed reje masopustních masek, opravdu nečekala.
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Pravda je, že jsem Senát v televizi často neviděla. Možná prá-
vě proto, že se páni senátoři tolik nehandrkují a byla by to pro 
televizi nuda.
J.D.: Teď, kdy je Senát barevnější, tak by  ta zasedání mohla 
být zajímavá i pro diváky u televize. Vznikají tam mnohdy 
velmi kvalifikované debaty s konstruktivními oponenty.

Uvědomuji si, že tady vedu přátelský rozhovor se dvěma poli-
tickými rivaly. Jak to, že si „nejdete po krku“, pánové?
L.K.: Proč bychom si měli jít po krku?

No, poučena mnohými volebními kampaněmi, bych to  pova-
žovala už  snad za normální.
L.K.: Když jsem se rozhodl, že budu kandidovat do Senátu 
a zjistil jsem, že je pan Dienstbier mým protikandidátem, 
tak jsem bez váhání prohlásil, že je to dobře. Velice si vážím 
toho, co  doposud dokázal. Považuji jej za morálně čistého 
člověka, což je pro mě velmi dů-
ležité a rád s ním půjdu na pivo, 
i když bych s ním ve volbách pro-
hrál.

A vy, pane Dienstbiere? 
J.D.: Já určitě také. Vážím si kaž-
dého svého protikandidáta. Není 
třeba si jít po krku. Politický střet 
je nutný a dá se vést i jinak - věc-
ně a důstojně. Pan starosta má 
tady v regionu velmi dobrou po-
věst a jak jsem zaznamenal i vý-
znamnou podporu svých kolegů 
starostů. Každý dobrý starosta si 
zasluhuje můj obdiv, protože to, 
co musí ve svých obcích a měs-
tech řešit, je až neuvěřitelné.

To velmi ráda slyším a přála bych 
si takovou vzájemnou úctu zažít  
ve všech volbách. Bohužel mám 
v živé paměti ne moc slušné excesy, 
které bych u  dospělých a vzděla-
ných lidí nečekala. 
J.D.: Já bych za ČSSD řekl, že ty dvoje poslední volby do 
obecných zastupitelstev a Senátu byly o poznání slušněj-
ší. Jedna věc je ostrost a druhá slušnost. Jsem si jist, že lze 
obhajovat své názory  tvrdě  a přesto slušně. Opozice a vzá-
jemné vyměňování názorů do politiky logicky patří.

Jasně. Zdravá opozice tříbí rozum a vede vývoj vpřed. Proč se 
utápět v nenávisti.
Naši vážnou debatu přerušuje Karkulka, která nám přiná-
ší hlt alkoholického moku, jenž, snad ještě více než opozice, 
tříbí náš rozum a žene nás vpřed, zejména proto, abychom 
„u kulturáku“ ukořistili kousek ovaru a  nějakou tu klobásku.
Dovedete si představit, že ve volební kampani neuspějete? 
Umíte přijmout porážku?
J.D.: Každý chce vyhrát a když se mu to nepovede, není z 
toho nadšený, ale v politice musíte počítat se vším. Umění 
prohrávat je v politice ta nejcennější vlastnost. Bez té tam 

nelze ve zdraví přežít.

Ani život se bez ní nedá žít. Každý z nás určitě utrpěl nějaké 
zklamání, neúspěch nebo porážku a musel se s tím smířit. 
Vy, pane Kvapile, určitě víte, o čem mluvím, že?
L.K.: Samozřejmě, jsem o nějaký ten pátek starší než tady 
pan kolega, takže jsem bohužel zažil i nechvalně známá 
50. léta. Pocházíme z Moravy, kde naše rodina vlastnila 
podnik i hospodářství a byli jsme za to po tehdejším prá-
vu náležitě potrestáni. O všechno jsme přišli a museli jsme 
opustit rodnou Moravu. Nakonec jsme skončili v dráty 
rozděleném městě v severních Čechách, ve Vejprtech. Ne-
zabilo nás to, ale poučilo a snad i posílilo. Navíc jsem se 
celý život věnoval fotbalu a tam o nějakou tu porážku či 
kopanec není nouze. 

A co když tou další porážkou bude právě vaše neúspěšná kan-
didatura do Senátu?
L.K.: Samozřejmě bych byl rád, kdybych 
vyhrál, ale když ne, tak život a moje práce 
bude pokračovat dál.  Moje kariéra nepadá 
s tím, zda budu, či nebudu senátorem.  
I jako starosta  mohu pracovat na  „Kmeti-
něvské výzvě“, kterou za rok podepsalo již 
půl miliónu občanů, které nesmím zkla-
mat. Toho mladistvého vraha z naší obce 
se to už sice týkat nebude, neboť jemu ten 
zločin do rejstříku dodatečně nikdo nedo-
píše, ale nerad bych, aby se to opakovalo 
a musím to dotáhnout do konce. 

Co si od pozice senátora slibujete vy, pane 
Dienstbiere?
J.D.:  V naší politice se bohužel často se-
tkáváme s nízkou tolerancí, vzájemnými 
útoky, prosazováním osobních zájmů, 
korupcí a krátkodobými vizemi. Čas-
to od voleb k volbám, což je krátkozraké 
a nekonstruktivní. O to více vzrůstá úloha 
a význam Senátu, který má šanci být mís-
tem k prosazení vyšší politické kultury, 

kde by se mělo věcně debatovat. Rád bych v roli senátora 
přispěl ke kultivaci české politické scény.

Mám pocit, pánové, že by toto vaše zdvořilé volební klání ve 
vzájemné úctě a přátelském duchu, mělo být navždy zazna-
menáno jako vzor a  působit jím výchovně  na  ostatní.
Dala bych svůj hlas vám oběma, ale mám jen jeden a vítěz 
bude také jen jeden. Až vyjde tento rozhovor v našich no-
vinách, budeme vědět, zda je senátorem právě někdo z vás 
dvou, nebo někdo z vašich konkurentů. V každém případě 
mohu už teď pogratulovat vítězi, popřát mu, aby se mu dařilo 
plnit svá předsevzetí a poraženým? Těm klidně mohu popřát 
totéž.
 Děkuji vám, pánové, za příjemnou společnost a budu se těšit 
zase někdy na viděnou, třeba na libčickém masopustu v roce 
2012. 

Hannah Bartíková
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Inzerce

Oddíl Karate H Libčice
 

pod vedením senseie Jiřího Hodíka, 
nositele čtyř černých pásů, 

pořádá tříměsíční kurz sebeobrany 
a základů karate

v období duben – červen 2011
Tento kurz je vhodný především pro dívky 

a ženy bez omezení věku. 

Uvítáme do našich oddílů i děti a dospělé. 
V našich oddílech cvičí mnohonásobní 
vítězové prestižních soutěží i medailisté 

z mistrovství republiky.
Bližší informace 

v prodejně Smíšené zboží – Tabák, 
Letecká ulice, Libčice nad Vltavou, 

vedle pošty.

BC NOVO 
Libčice nad Vltavou
si  vás dovoluje pozvat 

na oblastní kolo 
soutěže talentované mládeže 

a II. ligy mužů v boxu 
pořádané jako

Velikonoční cena 
Libčic n.Vltavou v boxu

v sobotu 23. dubna 2011 od 13.00. hodin 
v  KULTURNÍM DOMĚ v Libčicích n.Vlt., 
v Letecké ulici. V ringu se představí školní 

mládež, mladí boxeři a boxerky, junioři 
a juniorky, mužská a ženská elita

Bibione  
Itálie

Pobyt u moře na 7 dní, 5000,- Kč 
včetně dopravy a služeb delegáta

V termínech:

04. 06. 2011 - 11. 06. 2011
02. 09. 2011 - 10. 09. 2011
10. 09. 2011 - 17. 09. 2011

V případě zájmu kontantujte:

tel/fax: +420 233 930 928
mobil: +420 602 827 062

Eva Michalčová
mobil: +420 776 173 498
SR: +420 908 822 533

www.bibione.estranky.sk
emai: evamichalcovask@gmail.com
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STANICE TECHNICKÉ KONTROLY
a 

MĚŘENÍ EMISÍ
Libčice nad Vltavou, Vltavská 7

  Provádíme: technické prohlídky pro kategorie

    Motocykl
    Osobní automobil i s (LPG)
    Nákladní automobil i s (LPG) do 3500 kg
    Přípojná vozidla - vozíky s celkovou hmotností do 3500 kg 
    Traktory - všechny typy
    Traktorové přívěsy a návěsy

Evidenční kontroly všech kategorií

  Technické kontroly pro individuálně dovezené:

    Motocykly
    Osobní automobily i s (LPG)
    Nákladní automobily i s (LPG) do 3500 kg
    Přípojná vozidla - vozíky s celkovou hmotností do 3500 kg 
    Traktory - všechny typy
    Traktorové přívěsy a návěsy

Provádíme: měření emisí pro vozidla všech kategorií a značek
(motocykly, osobní automobily, nákladní automobily, traktory)

    s benzínovými motory - s katalyzátorem
    s benzínovými motory - bez katalyzátoru
    s naftovými motory
    vozidla poháněná na LPG,CNG včetně benzinu či nafty

PROVOZNÍ DOBA: pondělí - pátek  7.00-17.00 hod
sobota   8.00 - 12.00 hod

Informace na telefonu: 233 93 09 09
    

SLUŽBY PROVÁDÍME BEZ OBJEDNÁNÍ

   REALITY SERVIS CZ 
Regionální realitní kancelář nabízí své odborné
zkušenosti již od r. 1993 v regionu při prodeji: 
rodinných domů, bytů, pozemků, chalup, chat.
info@realityservice.cz, www.realityservice.cz  

tel: 602 219876,  tel: 603 932205 
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IČO: 241 407, evid. 
č. MK:  ČR E 12222. 
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toři příspěvků. 
Redakční rada: Ing. 
Jiří Zajíc CSc., Han-
nah Bartíková, Eve-
lýna Čížková, Ing. 
Vladimír Urbánek. 
Grafické zpracování, 
administrace, inzer-
ce a foto: Eva Čer-
máková. Tisk: KC 
Solid Rokycany. 
Uzávěrka vždy k 15. 
dni v měsíci. Náklad 
700 ks, cena 5,- Kč.

Prodám kolo 
silniční, pánské, 

3 a 5 kolečko, 
přehazovačky, 
cena 500,-Kč 

tel. 315 786 276, 
volat mezi 19 - 20 hod.

NABÍZÍM  MALÍŘSKÉ 
A  LAKÝRNICKÉ  PRÁCE

malování (byty, kanceláře, schodiště,...)
 tapetování (vliesové, vinilové, pestrukta, papírové...)

termoizolační nátěry, stěrky
lakování (okna, dveře, ploty, mříže...)

Valenta Libor, tel : 607 911 079
E-mail: valenta.libor72@seznam.cz

Inzerce
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